

**Ministry of Education of Turkmenistan announces an International vacancy
for the position of Rector of International University of Humanitarian
Sciences and Development.**

Citizens of Turkmenistan and Foreign States who have a good command of English, with a work experience in scientific pedagogic institutions or international organizations are admitted to the vacancy.

For the participation in the vacancy for the position of Rector of International University of Humanitarian Sciences and Development, the applicants shall present the following documents:

- 1) Standard application in person;
- 2) Copy of a passport or substituting document.
- 3) Copy of a work record book certified according to the established order.
- 4) Curriculum Vitae, 4 photography 3x4cm;
- 5) Copy of documents on the professional education, on the conferring of scientific degree or academic rank certified according to the established order.
- 6) List of scientific, creative and other works.
- 7) Medical certificate.

Deadline for the submission of candidates' applications - June **15, 2014.**

Documents are accepted:

Ministry of Education of Turkmenistan

Archabil Avenue 104

Ashgabat city

Turkmenistan 744000

Telephone for inquires: (0099312) 44-85-43, 44-84-06

e-mail: exhibition.edu@gmail.com

**Министерство образования Туркменистана
объявляет международный конкурс на должность ректора
Международного университета гуманитарных наук и развития**

К участию в конкурсе допускаются граждане Туркменистана и зарубежных государств, владеющие английским языком, с опытом работы в научно-педагогических учреждениях или международных организациях.

Для участия в конкурсе на должность ректора Международного университета гуманитарных наук и развития кандидаты предоставляют следующие документы:

- 1) личное заявление установленного образца;
- 2) копию паспорта или заменяющего его документа;
- 3) заверенную в установленном порядке копию трудовой книжки;
- 4) личный листок по учету кадров, 4 фотографии 3х4 см;
- 5) копии документов о профессиональном образовании, о присвоении ученой степени, ученого звания, заверенные в установленном порядке;
- 6) перечень научных, творческих и других работ;
- 7) медицинскую справку.

Прием заявлений от кандидатов осуществляется до 15 июня 2014 года.

Документы принимаются по адресу: 744000, Туркменистан, г. Ашхабад, Арчабил шаёлы, 104, Министерство образования Туркменистана.

Телефоны для справок: (0099312) 44-85-43, 44-84-06
e-mail: exhibition.edu@gmail.com